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КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Отдел Sales 

Phone: 0033 1 46 1415 16 
Fax: 0033 146 1415 32 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Sediver offers:

Continuous innovation and research investment to develop new solutions
State-of-the-art testing and research equipments providing a unique combination of capabilities in all scientific fields
Strong presence in the field with utilities to provide unparalleled support to customers’ needs
An extensive range of solutions including:

Toughened glass insulators,
RTV silicone coated glass insulators,
Composite insulators
Composite surge arresters

 

 

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
For more than 60 year, Sediver has specialised in the research, design, manufacturing and testing of glass and polymer insulators and surge arresters
used in the power generation and power transmission with a complete range of products, from medium voltage up to Ultra High Voltage (800 kV DC &
1.000 kV AC).

Our unique know-how, gained through field experience, research capability and state-of-the-art laboratories, as well as close cooperation with utilities,
makes us the partner for innovation, able to develop and provide solutions to customers for High to Ultra High Voltage insulation and protection.

Company Profile of Sediver

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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